
Møte i Kjøpsvik menighetsråd 16.02.21 kl.18.00 i kirkas menighetssal 

Tilstede: Edvard Olav Stenbakk, Eva Åse Millerjord, Ruth Storeng, Eleanore 

Westermann, Tove Irene Gundersen, Rannveig Aamo, Ingar skogvold, Jan Egil 

Ingebretsen og Synnøve Solberg. 

Sak1/21 Fastsettelse av konfirmasjonsdato 2021 

-Rådet fra biskopen er å utsette konfirmasjonen til høsten. Vi bestemmer at årets 

konfirmasjon skal være lørdag 4 september kl.11.00 

Sak 2/21 Møteplan 2021 

-Vi foreslår følgende datoer: 

1) 16 Mars 

2) 27 April 

3) 8 Juni 

4) 31 August 

5) 12 Oktober 

6) 23 November 

Sak 3/21 Offerliste 2021 

-Vi har ført opp ofring på gudstjenestelista. Vi foreslår også at presten 

informerer litt om hva det ofres til, under gudstjenestene. 

Sak 4/21 Kirkeverter 

-Vi har ført opp kirkeverter på gudstjenestelista. Vi fører opp når det skal være 

kirkekaffe, på neste møte. 

Sak 5/21 Eventuelt 

-Vi har gjennomgått gudstjenestelista og vedtatt følgende endringer: 2 

september: samtalegudstjeneste kl.18.00. Vi har endret tidspunktet på disse 

gudstjenestene: 31 oktober: minnegudstjeneste kl.17.00  

28 november: første søndag i advent kl.18.00 

-Dato for årsmøte blir 13.juni 

-Gruppa 8280 har søkt om å få låne kirka til øving, 5-7 mars. Søknaden 

innvilges. 

-Et gammelt orgel fra Korsnes kirke, står lagret i kirka. Korsnes kirke skal ikke 

ha orgelet. Vi fatter vedtak om at det undersøkes om noen i soknet har behov for 

det. Jan Egil foreslår at Skjomen kirke kan være aktuell. Han undersøker saken 

og tar også kontakt med Magne Kolvik, som kanskje har mer info om orgelets 

tilstand osv.. 

-Diverse orienteringer: 



• Innkjøp i forbindelse med trosopplæringsmidler: 

-Lytterom på kirkeklubben: det er kjøpt inn miksebord og 2 høytalere. 

Dette kan også brukes ved f.eks. solosang i selve kirka, under 

gudstjenester. 

-Det er kjøpt inn prosjektor og datamaskin. Det er også bestilt et 

transportabelt lerret. 

-Diverse hobbyutstyr som malesaker og farga papir. 

-Det ble også kjøpt inn store byggeklosser/puter, som skal være en del av 

en «barnekrok» 

• Behov for snuplass ved den øverste kirkegården: Tove orienterte om 

henvendelse fra direktøren i KA. Vi fatter vedtak på at vedlagte kart 

danner grunnlaget for rapporteringen til KA. Kartet viser planer for 

kirkegården. Saken tas opp igjen på neste møte. 

• Gamle gravminner: 

Vi må få klarhet i reglene for hva man gjør med gamle gravsteiner og 

kors. Målet er å rydde opp. Saken tas opp på et annet møte. Dette er også 

hovedtema i den neste årboka.  

 

Møtet slutt kl.20.00 

Synnøve Solberg 

sekretær 

 


